
Cicchetti zaprzecza: Nie udzieliłem takiego wywiadu
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Dziś w mediach pojawiła się wypowiedź rzekomego agenta Lanziniego,

Gianfranco Cicchettiego. Człowiek, który jest rzeczywiście agentem FIFA,

udzielił wywiadu dla romanews.eu, w którym nie tylko zaprzeczył, że nie

prowadzi interesów gracza, ale również temu, że nie udzielił takiej

wypowiedzi w mediach. 

 

- Nigdy nie udzieliłem takiej wypowiedzi dla Radio Cooperativa, nigdy z nimi nie

rozmawiałem i nie mogę nawet im zaprzeczyć, gdyż nie mogę znaleźć ich strony

internetowej. Udzieliłem pięć dni temu wywiadu dla calciomerato.com.

Prawdopodobnie przekręcili sens wypowiedzi i napisali co innego. W oryginalnym

wywiadzie nigdy nie powiedziałem, że jestem agentem Lanziniego. Mówiłem tylko o

silnym zainteresowaniu Romy i dużym prawdopodobieństwie, że do niej przyjdzie.
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